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Z A P I S N I K
sa 137. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 3. srpnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica, Đulio Jusufi, voditelj
Odsjeka za proračun i financije, Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Ivana Pleše,
djelatnica  Narodne knjižnice i čitaonice Delnice,  Dario Medvedec, direktor GSC Delnice, Tomislav
Mrle,  voditelj  Stručne službe za  obavljanje  poslova  tijela  Grada,  samouprave i  uprave  i  Klaudija
Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak  je  ispričala  Katarina  Mihelčić,  Davorka  Grgurić,  Nikola  Muvrin  umjesto  kojeg
sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo, Zvezdana Jerković, Dragan Abramović, Indira Rački Joskić.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Priprema za izradu Polugodišnjeg financijskog izvješća. Rok je 10. srpanj.
- Upit za jednokratnu otplatu stana sa stanarskim pravom.
- Oročenje sredstava u Erste banci.
- Izrada Investicijskog vodiča te rad na projektu energetske učinkovitosti i obnovljivih izvora

energije.

HRVOJE ZATEZALO
- U Crnom Lugu i Razlogama pokošeno je i očišćeno groblje i zelene površine. Slijedi košnja

groblja u Kuželju i Turkima.
- Plijevljenje nasada lavande i lipa u Supilovoj ulici, uređivanje cvjetnih gredica.
- Pražnjenje kanti za smeće na području Grada.
- Košnja na zelenim površinama na području Broda na Kupi.
- Redovito čišćenje trgova, dječjih igrališta, parkova.
- Zalijevanje gredica.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Najznačajnija  aktivnost  je  priprema  za  manifestaciju  „Ljubavna  šetnja  parkom“,  te  za

Crnoluško petrovo u Crnom Lugu i Razloško petrovo u Razlogama.
- Obrada turističkog prometa za lipanj.
- Izračun dugovanja boravišne pristojbe.
- Objavljen je novi paket Zakona o TZ, boravišnoj pristojbi i turističkoj članarini. Zbog puno

novina održat će se sastanak TZ Gorskog kotara kako bi se zauzeli zajednički stavovi. Na istu
temu idući će se tjedan održati i Županijska koordinacija direktora TZ.

- Priprema manifestacije „Na tragu goranske starine“.



DARIO MEDVEDEC
- Raspravljena je tema uređenja tenis terena te dva kampa. Zbog vrlo malog interesa kampovi

nisu isplativi.  Analizirajući  korištenje  terena ranijih  godina  uvidjelo se  da  jednostavno ne
postoji interes, a GSC nema sredstava investirati u teren koji nitko ne koristi.

- Što se tiče nogometnog igrališta zaprimljen je zahtjev Nogometnog kluba. Igralište i tribine su
pokošeni, redovito se vrši zalijevanje. Dodatno uređenje terena nabavkom zemlje, sijanja trave
i  ostalog  GSC  nije  u  mogućnosti  realizirati  zbog  nedostatka  sredstava.  Lani  je  od  PGŽ
dobiveno 20.000 kuna,  Grad nije  dao ništa.  GSC će rado odraditi  sve što je potrebno ali
nabavku ne može realizirati zbog nedostatka novaca.

- Pripreme za sjednicu Nadzornog odbora i Skupštine GSC.
- U GSC trenutno je situacija jako teška.

GORDANA PISKAČ
- Supilova i rasteretni kanal – radovi idu u skladu s planiranom dinamikom. Na jednom dijelu

pokazala se slaba nosivost temeljnog tla te će se prići izmjeni materijala.
- Danas će se održati sastanak za izradu projekta Knjižnice i Muzeja.
- S projektanticom je dogovoreno da se naprave uzorci kubusa.
- Cesta Podgora: sklopljen je ugovor za otkup zemljišta,  treba podnijeti  zahtjev za doznaku

drvne građe pa će HŠ izvršiti sječu da mogu krenuti radovi.
- Podnesen je zahtjev za građevnu dozvolu za rasteretni kanal.
- Poslovi legalizacije, komunalne naknade, komunalnog doprinosa.
- Županiji je podnesen zahtjev za transfer sredstava za uređenje cesta.
- Priprema se prijava na natječaj koji je raspisala PGŽ za poslovne zone.
- U postupku je ishođenje dozvole jer je dobiven glavni projekt za Dom.
- Upućen je zahtjev za transfer sredstava za linijski prijevoz.
- Obavljen je uviđaj u Krivcu i izdan nalog da se gabariti ceste oslobode od raslinja. Obiđene su

sve površine i dati su novi nalozi.
- Prometno i komunalno redarstvo.

TOMISLAV MRLE
- Sukladno traženju PGŽ prikupljaju se podaci za izradu atlasa romskih naselja.
- Sređivanje dokumentacije nakon sjednice Socijalnog vijeća.
- Izrada aneksa ugovora za javne potrebe sukladno rebalansu proračuna.
- Gruntovnici je predana sva dokumentacija za zaštićeno javno dobro – Damski most.
- Za stručno osposobljavanje dobivena je suglasnost za 10 osoba.
- U utorak će se održati sastanak sa Sindikatom predškolskog odgoja u svezi smanjenja mase

sredstava.
- Imenovano je Povjerenstvo za preseljenje Knjižnice.
- Poslovi vezani uz ostavinu Polić.
- Kontakt s geodetskom službom u svezi parcelacijskog elaborata za preseljenje Knjižnice.
- Anketa za međunarodnu suradnju nas i drugih JLS.
- U Lučicama otkup stana sa stanarskim pravom.

Gradonačelnik je zatražio da se Uredu za regionalni  razvoj  PGŽ hitno uputi  zahtjev za  dodatnim
sredstvima za zimsku službu.
Također je zatražio da Turistički ured, zbog početka sezone, organizira na način da subota i nedjelja
budu radni dani.

Dovršeno u 9,00 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


